
 

 

GEMEENTERAAD 

AGENDA MAANDAG 2 SEPTEMBER 2013 

1 Openbare zitting 

1. 
Paul Moelans neemt ontslag als commissaris in het college van commissarissen van het AGB Turnhout. Gevraagd 
wordt om hem te vervangen. 
  
2. 
De problematiek van het stedelijk zwembad Stadspark is genoegzaam bekend. Een dringend en volledig herstel 
dringt zich op. Gezien de kostprijs van een mogelijk herstel een belangrijke uitgave zal betekenen voor de 
stadskas, dient een weloverwogen beslissing genomen te worden. 
De gemeenteraad wordt gevraagd opdracht te geven aan het AGB om een aangepast aanbestedensklaar 
lastenboek uit te laten werken i.v.m. de renovatie van het zwembad en tevens een concurrentiedialoog op te 
starten en te voeren. 
  
3. 
De gemeenteraad wordt gevraagd goedkeuring te hechten aan het addendum bij de kaderovereenkomst 
‘onroerende leasing fuifzaal’. In dit addendum wordt de termijn voor het ondertekenen van de authentieke akte 
verlengd van 30 dagen naar 70 dagen omwille van de praktische haalbaarheid voor het opstellen en goedkeuren 
van de definitieve akte voor onroerende leasing. 
  
4. 
De gemeenteraad wordt gevraagd goedkeuring te hechten aan de verlenging van het subsidiereglement 
‘Gevelrenovatie Handelspanden Turnhout’ dat in voege is sinds 1 september 2011. Het subsidiereglement werd 
opgemaakt in kader van de EFRO-oproep ‘Gemeentelijke Gevelrenovatie Handelspanden’, waarbij steden en 
gemeenten een dossier konden indienen voor het bekomen van subsidies voor de gevelrenovatie van 
handelspanden. De stad Turnhout kreeg een verlenging van 6 maanden toegekend door het EFRO Comité van 
Toezicht. 
De looptijd van het bestaande reglement moet dan ook worden aangepast naar 28 februari 2014. 
  
5. 
De gemeenteraad wordt gevraagd goedkeuring te hechten aan de deseffectatie van de oude bedding van 
buurtweg 168 met een totale oppervlakte van 2 437 m², waarna een aantal stroken grond kunnen verkocht worden 
aan de aangelanden, namelijk IOK. 
De schattingsprijs is bepaald op 10 euro per vierkante meter. Als een verkoop aan schattingsprijs kan doorgaan, 
zou dit een opbrengst van 16 520 euro zijn voor de stad. 
  
6. 
De gemeenteraad wordt gevraagd kennis te nemen en in te stemmen met de voorgenomen verhuring en 
overdracht van het gebouw gelegen te Turnhout, Muizenvenstraat 9  
Aangezien er geen wijziging in de bestemming van het goed is, is er geen bezwaar tegen voorgestelde verhuring 
en overdracht via schenking van het gebouw Muizenvenstraat 9. 
  
7. 
Op de niet-bebouwde gronden gelegen tussen Maasstraat en Varenstraat wordt een verkaveling 
voorzien voor 23 loten voor halfopen en gesloten ééngezinswoningen en een lot waarop 4 sociale 
wooneenheden worden voorzien. De wegenis wordt uitgevoerd als woonerf. Het bezoekers 
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parkeren gebeurt aan de rand van de verkaveling. Elke woning heeft een garage of autostaanplaats op privéterrein. 
Er wordt ook minstens 20 m² openbaar groen voorzien. 
De gemeenteraad wordt gevraagd het ontwerp van rooilijnplan opgemaakt in het kader van het geplande 
inbreidingsproject gelegen aan de Maasstraat-Varenstraat voorlopig vast te stellen. Nadien kan het openbaar 
onderzoek gehouden worden. 
  
8. 
In het kader van een deelontwikkeling aan de Vredestraat wordt gevraagd om het rooilijnplan voorlopig vast te 
stellen. 
  
9. 
Aan de gemeenteraad wordt voorgesteld om het definitief voorontwerp GemRUP ‘Tuinbouwbedrijf 
Watertappingsstraat’ voorlopig vast te stellen. Dit voorontwerp bestaat uit het grafisch plan, plan bestaande 
toestand, toelichtingsnota en stedenbouwkundige voorschriften. 
  
10. 
De gemeenteraad heeft tot 21 september 2013 tijd om het GemRUP ‘Broekzijde’ definitief vast te stellen, met name 
180 dagen na het einde van het openbaar onderzoek. Op gemotiveerd verzoek van het college kan de 
gemeenteraad beslissen om deze termijn met met 60 dagen te verlengen. 
Op 1 augustus besliste het college van burgemeester en schepenen om aan de gemeenteraad het gemotiveerde 
verzoek te doen om de beslissingtermijn over de definitieve vaststelling van ontwerp GemRUP ‘Broekzijde’ te 
verlengen met 60 dagen, tot 20 november 2013. 
De gemeenteraad wordt gevraagd om op het gemotiveerde verzoek van het college van burgemeester en 
schepenen in te gaan om de termijn voor de definitieve vaststelling van het GemRUP ‘Broekzijde’ te verlengen met  
60 dagen, tot 20 november 2013. 
  
11. 
In de periode 2009 – 2012 is de Gebiedsgerichte Studie Noorderkempen uitgewerkt. Het is belangrijk dat de visie 
en de concepten uit deze studie verder uitgewerkt worden tot realisaties op het terrein. Om de diverse deelstudies, 
die tot realisaties moeten leiden, uit te voeren wordt er voorgesteld om een samenwerkingsovereenkomst af te 
sluiten tussen de 14 participerende gemeenten, stadsregio Turnhout en de provincie. 
Deze samenwerkingsovereenkomst ligt ter goedkeuring voor. 
  
12. 
4 aanvullende verkeersreglementen liggen ter goedkeuring voor: 
1. de Plantijnstraat naar aanleiding van de inrichting van een parkeerplaats voor personen met een handicap 
2. de Koning Albertstraat naar aanleiding van de invoering van een zone 30 
3. de Korte Albertstraat naar aanleiding van de gewjizigde voorrangsregeling op het kruispunt met de Koning 

Albertstraat 
  
13. 
De lastvoorwaarden voor het aangaan van leningen ter financiering van het bestuur liggen ter goedkeuring voor 
aan de gemeenteraad. 
De opdracht kan gegund worden bij wijze van een open offerteaanvraag. De raming bedraagt 10 000 000 euro. 
  
14. 
De gemeenteraad wordt gevraagd om de motie lokale financiën, unaniem goedgekeurd door de Algemene 
Vergadering d.d. 13 juni 2013 van Vlaamse Steden en Gemeenten te onderschrijven. 
In deze motie worden de oorzaken van de precaire financiële toestand van de lokale besturen opgesomd, alsook 
de mogelijke gevolgen hiervan voor de steden en gemeenten. In de motie worden eveneens een aantal eisen 
geformuleerd om beter het hoofd te kunnen bieden aan deze precaire financiële situatie.” 
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15. 
Iveka maakte een offerte op voor het vernieuwen van de openbare verlichting in de Koningin Astridlaan. 
De gemeenteraad wordt gevraagd haar goedkeuring te hechten aan deze offerte van Iveka en de werken te 
gunnen. De totale prijs bedraagt 75 893,69 (excl. btw). 
  
16. 
Naar aanleiding van de heraanleg van de Grote Markt werd een verlichtingsconcept opgemaakt dat voorzag in de 
volledige vernieuwing van de verlichting op de Grote Markt. Het verlichtingsconcept werd echter niet volledig 
uitgevoerd in de omgeving van de kerk. Op basis van proefopstellingen werd gekeken welke aanvullende 
verlichting er op de markt noodzakelijk is. 
De gemeenteraad wordt gevraagd haar goedkeuring te hechten aan het concept. Iveka maakte offertes op voor het 
uitbreiden van de openbare verlichting op de Grote Markt, zowel voor de buitenomgeving als voor de 
binneninstallatie. De gemeenteraad wordt gevraagd haar goedkeuring te hechten aan deze offertes van Iveka en 
de werken te gunnen voor de totale prijs van 142 714,38 (incl. btw). 
  
17. 
Bij werken door Iveka op privaat domein staan zij niet in voor het realiseren van de sleuf voor hun kabels. Bij de 
opmaak van het bijzonder bestek Park Begijnenveldekens werd er geen rekening gehouden met het gegeven dat 
het park aangelegd wordt op privatieve grond. De aannemer die de aanleg van het park kreeg toegewezen, diende 
een offerte in voor het realiseren van de sleuf voor de leidingen van Iveka. De offerteprijs bedraagt 21 797,33 euro 
(incl. btw). Deze bijkomende werken leiden tot verrekening 1. 
De gemeenteraad wordt gevraagd goedkeuring te hechten aan verrekening 1 voor de opdracht ‘Park 
Begijnenveldekens’. 
  
18. 
Het Strategisch Veiligheids- en Preventieplan zou moeten verlengd worden voor de periode van 1 juli 2013 tot en 
met 31 december 2013. 
Deze verlenging ligt ter goedkeuring voor aan de gemeenteraad. 
  
19. 
Budgetwijziging nr. 1 en 2 van het exploitatiebudget 2013 en A van het investeringsbudget 2013 van het OCMW en 
zijn welzijnsinstellingen, liggen ter kennisname voor. 
  
20. 
Van de jaarrekening 2012 van het OCMW en zijn welzijnsinstellingen wordt gevraagd dat de gemeenteraad hiervan 
kennis neemt. 
  
21. 
Voor de Stedelijke Basisschool Turnhout wordt gevraagd de omkadering voor het schooljaar 2013-2014 vast te 
stellen. 
  
22. 
Voor het stedelijk basisonderwijs werd een convenant afgesloten voor vervangingen van korte afwezigheden. Het 
is nodig dit convenant goed te keuren. 
In het basisonderwijs kunnen vanaf het schooljaar 2008-2009 de scholen in een samenwerkingsplatform een eigen 
beleid voeren betreffende vervangingen van korte afwezigheden van personeelsleden aangesteld in een 
wervingsambt van het bestuurs- en onderwijzend personeel in functie van eigen lokale noden en prioriteiten. 
  
23. 
Om de Turnhoutse scholen te sensibiliseren om milieugerichte acties te organiseren, kunnen zij intekenen op het 
duurzaamheidsconvenant. Voor de periode 2013-2017 is er een nieuwe contracttekst opgemaakt. 
Deze ligt ter goedkeuring voor. 



Agenda gemeenteraad  2 september 2013 4/12 

2 Punten van raadsleden 

23 bis a) 
Onbestuurbaarheid van Turnhout 
Motivering 
De voorbije weken konden de leden van deze raad, en bij uitbreiding alle Turnhoutenaren, via de pers vernemen 
dat er een tweestrijd heerst binnen de nva fractie. Een deel van de nva fractie eist het ontslag van burgemeester 
Brentjens en schepen van Geirt. De voltallige nva fractie tekende de voordracht van burgemeester en schepenen. 
Dit betekent dat er sprake is van een gewijzigde houding ten aanzien van leden in het college. 

De heren van Geirt en Brentjens weigeren volgens de pers ontslag te nemen. Deze verklaringen in de media 
schaden het imago van onze stad. 

Tijdens de zitting van de gemeenteraad van 23 augustus 2013 werd gestemd over de vraag of “een meerderheid 
van de raadsleden geen vertrouwen meer stelt in het voltallige schepencollege”.  

Tijdens de stemming behielden slechts 14 van de 34 aanwezige gemeenteraadsleden het vertrouwen in het 
voltallige schepencollege. 

Zeven gemeenteraadsleden vanuit de meerderheidsfracties N.V.A. en CD&V onthielden zich bij deze stemming. 

De vraag rijst dus of Turnhout nog over een stabiele bestuursmeerderheid beschikt en dat er sprake is van de  
structurele onbestuurbaarheid van Turnhout. Daarom vraagt de gemeenteraad dringend duidelijkheid over de 
bestuurbaarheid van onze stad. 

Besluit 
De gemeenteraad van Turnhout stelt de structurele onbestuurbaarheid - zoals beschreven in artikel 47 bis van het 
gemeentedecreet - van de stad vast en beslist de Vlaamse Regering daarvan op de hoogte te brengen. 
Luc Debondt-T.I.M.-28 augustus 2013 

23 bis b) 
Onbestuurbaarheid van de stad 
Samenvatting 
Er zijn duidelijke tekenen dat er geen absolute meerderheid nog vertrouwen heeft in de huidige 
bestuursmeerderheid en het voltallige schepencollege. 

Motivering 
Sinds begin juli zijn de Turnhoutenaren vooral via de media getuige geweest van een vertrouwensbreuk binnen de 
N-VA-fractie. Een deel van deze fractie eiste het ontslag van een schepen en de burgemeester, beide behorend tot 
de eigen fractie. Op de gemeenteraad van vrijdag 23 augustus werd gestemd over de door de oppositie 
voorgelegde vraag of deze stad nog bestuurbaar is en of er nog vertrouwen is in het volledige schepencollege. 
Hierbij kreeg de bestuursmeerderheid door een berekende stemming binnen de meerderheidspartijen een louter 
rekenkundige meerderheid achter zich. Hierbij stemden slechts 14 van de 34 aanwezige raadsleden voluit voor de 
bestuursmeerderheid en dit tegen dertien tegenstemmen. Er waren 7 onthoudingen binnen de 
meerderheidsfracties. Hieruit blijkt geen eensgezindheid en zelfs reserves tegen de huidige bestuursploeg, en wel 
die mate dat er geen absolute meerderheid van alle raadsleden blijk geeft van vertrouwen in deze ploeg. 

Omdat een schepen uit de grootste meerderheidsfractie ook na deze gemeenteraad in de pers verklaarde dat de 
problemen en de meningsverschillen binnen zijn fractie nog niet van de baan zijn – en dit bericht nergens is 
tegengesproken -, is het aangewezen te toetsen of de meerderheid vandaag nog met een absolute meerderheid 
achter alle zetelende schepenen staat en of deze stad bijgevolg nog structureel bestuurbaar is. 



Agenda gemeenteraad  2 september 2013 5/12 

Besluit 

Gelet op de bepalingen van artikel 47bis van het Gemeentedecreet stelt de gemeenteraad de structurele 

onbestuurbaarheid vast van de stad en oordeelt het nodig de Vlaamse Regering hiervan onverwijld in kennis te 

stellen. 

Paul Meeus-Vlaams Belang-28 augustus 2013 

23 bis c) 

Onbestuurbaarheid van de stad 

Samenvatting 

De gemeenteraad wordt gevraagd de structurele onbestuurbaarheid van de stad vast te stellen en de Vlaamse 

regering hiervan op de hoogte te brengen. 

Motivering 

Voorgeschiedenis 

Op 12 juli 2013 bereikte ons het persbericht waarin het bestuur van N-VA Turnhout unaniem besliste om 

burgemeester Erwin Brentjens en schepen Willy Van Geirt per direct uit het bestuur te zetten. Ze werden 

opgeroepen om hun mandaat terug te geven aan de partij. 

Op 19 juli 2013 liet het bestuur van N-VA weten dat het de ambitie had “om de onderlinge persoonlijke relaties 

binnen de afdeling zo snel mogelijk en grondig op orde te stellen.” 

Op 26 juli 2013 bleef de meerderheid weg op de extra gemeenteraad die door de oppositie was samengeroepen. 

Aangezien het quorum niet bereikt werd, was de zitting niet rechtsgeldig. De vraag of Turnhout nog over een 

bestuursmeerderheid beschikt en bijgevolg onbestuurbaar is, bleef zo onbeantwoord. 

Op 23 augustus 2013 werd op een tweede extra gemeenteraad gevraagd vast te stellen dat een meerderheid van 

de gemeenteraadsleden geen vertrouwen meer stelt in het voltallige schepencollege. Die vraag werd met 14 

stemmen tegen 13 verworpen, waarbij vijf leden van N-VA en 2 leden van CD&V zich onthielden. Het college van 

burgemeester en schepenen werd dus niet expliciet gesteund door een meerderheid van de Turnhoutse 

gemeenteraadsleden. In de stemverklaring zei N-VA-schepen Tom Versmissen dat er nog steeds 

meningsverschillen zijn binnen zijn partij. 

Juridische grond 

Artikel 47bis §1 van het gemeentedecreet. 

Argumentatie 

Sinds 12 juli is er tot twee keer toe geen duidelijkheid gekomen over het vertrouwen van de meerderheidsfracties in 

het college van burgemeester en schepenen. 

De principiële vraag naar de structurele onbestuurbaarheid van de stad dient dus opnieuw te worden gesteld. 

Besluit 

De gemeenteraad stelt de structurele onbestuurbaarheid vast van de stad en draagt de voorzitter van de 

gemeenteraad op de Vlaamse regering hiervan op de hoogte te brengen. 

Astrid Wittebolle-Groen-28 augustus 2013 

23 bis d) 

Verwaarlozing van de historische waterpomp in de Gasthuisstraat 

Samenvatting: 

De verwaarlozing van de historische waterpomp in de Gasthuisstraat. 

Motivering: 

In de Gasthuisstraat staat een historische waterpomp die vele jaren geleden (1993) als een replica van de originele 

pomp werd geplaatst. De pomp herinnert aan de vroegere waterpomp die voor het huis ‘In de Fonteinen van 

Turnhout’ stond. Om deze replica voor verder verval te behouden, is een opknapbeurt wenselijk. 

Voorstel 

Het schepencollege engageert er zich toe om de historische waterpomp in de Gasthuisstraat op te knappen en 

voor verder verval te behoeden. 

Paul Meeus-Vlaams Belang-28 augustus 2013 
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3 Vragen van raadsleden 

24 a) 
STOP-principe of POTS-principe rond de Warande en Kuub? 
In het kader van een trap (fiets)- en stapvriendelijk beleid: 
-  In het recente verleden werd een ondergrondse parking voorzien voor auto's aan de Warande. Deze heeft ook 
een overdekte fietsenstalling die echter een zeer fietsonvriendelijke toegang heeft: een trap met verlengde treden. 
Kan deze toegang fietsvriendelijk gemaakt worden? 
-   Kunnen aan de Warande overdekte fietsenstallingen voorzien worden? Vroeger kon je je fiets overdekt stallen 
onder een deel van de bibliotheek. Later kon je dat onder de voorluifel van de Warande. Nu hangt daar een papier 
dat dit verboden is.  
Vaak stallen fietsers hun fiets hier voor langere tijd. Overdekte fietsenstallingen verhogen het comfortgevoel van de 
fietsgebruiker en wijzen op een fietsvriendelijk beleid. 
Kunnen, in verlenging hiervan, de voorziene fietsenstallingen aan de Kuub ook overdekt zijn? 
-  De zonk en overgang voor voetgangers tussen het plein Kuub en het plein Warande zijn bijzonder 
voetgangersonvriendelijk. Op het stuk het dichtst bij het plein Warande is maar een breedte voorzien voor één 
persoon. Kan hieraan bij prioriteit aandacht worden gegeven? 
Marc Boogers-Groen-19 juni 2013 
  
24 b) 
Jeugdbrandweergroep 
Het brandweerkorps vervult in onze gemeenschap een belangrijke rol. De hoogste functies in het korps moeten 
waargenomen worden door beroepsmensen om de professionalisering in de hand te werken. Naast het blijvend 
aantrekken van vrijwilligers, heeft het Vlaams Belang altijd gepleit voor de oprichting van een ‘jeugdbrigade’, naar 
het voorbeeld van meerdere andere Vlaamse steden en gemeenten als Gent, Eeklo, Torhout, Roeselare, Bree,… 
Zo leren jonge mensen reeds omgaan met probleemsituaties die de gemeenschap kunnen overkomen en leren ze 
zich er dienstbaar voor in te zetten. 
Bij een jeugdkorps worden jongens en/of meisjes in de leeftijd variërend van 10 à 11 jaar tot 18 jaar op een speelse 
manier ingewerkt in het brandweergebeuren. Het zijn jonge mensen die op een of andere manier belangstelling 
tonen in de brandweer. Naast de technische opleiding wordt er ook aandacht besteed aan waarden, zoals met 
elkaar samenwerken, elkaar helpen en respect hebben voor anderen, van elkaar leren enz..., gericht op de 
toekomstige brandweertaak. 
Het voordeel van zo’n jeugdbrandweergroep is dat men de jongelui gedurende een zestal jaren door en door kan 
leren kennen en daardoor beter kan oordelen of zij al dan niet geschikt zijn voor toetreding in het korps. Een 
doorstroming die probleemloos kan verlopen, omdat meerdere leden van het korps ‘hun’ jeugdbrandweergroep 
door en door kennen. 
1. Is het stadsbestuur bereid een dergelijk initiatief te overwegen? 
2. Wil het stadsbestuur met de leiding van het brandweerkorps overleg plegen teneinde de haalbaarheid te 
onderzoeken? 
3. Wil het stadsbestuur alvast informatie inwinnen bij de korpsen in Vlaanderen die een jeugdbrigade hebben en 
deze meedelen op een commissie zodat wij ons daar een gedegen beeld van kunnen vormen. 
Renaat Decoster-Vlaams Belang-19 juni 2013 
  
24 c) 
GHB-drugs 
Het gebruik van GHB-drugs blijkt aan terrein te winnen in en rond Turnhout.Steeds meer jongeren worden betrapt 
op het gebruik en bezit van deze partydrug. Ook andere politiezones krijgen te kampen met hetzelfde probleem. 
1. Werkt onze politiezone samen met andere zones in de provincie Antwerpen om het netwerk op te sporen en op 
te rollen? Met welke zones zijn reeds contacten gelegd? 
2. Op welke manier wordt getracht de drug te bannen uit onze stad?Hoe wordt ingezet op preventie? 
Reccino Van Lommel-Vlaams Belang-28 augustus 2013 
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24 d) 
Belang van mobiliteit in de beleidsdoelstellingen 
Op commissie 1 werden -zonder in te gaan op concrete actieplannen- de 6 beleidsprioriteiten voorgesteld. 
Mobiliteit maakt daarvan geen onderdeel uit. Nochtans was dit een van de meest prominente verkiezingsthema’s 
vorig jaar. 
1. Waarom werd mobiliteit niet opgenomen als kernpunt in de beleidsdoelen? 
Reccino Van Lommel-Vlaams Belang-28 augustus 2013 
  
24 e) 
Verdwijnen van het postkantoor op de Grote Markt 
Het college heeft bij monde van Burgemeester Brentjens verklaard de nodige stappen te ondernemen om een 
compensatie te vinden voor de verhuis van het BPost-kantoor van de Grote Markt naar de Nieuwe Kaai. BPost 
verklaarde op haar beurt geen mobiel postkantoor te voorzien op de Grote Markt gedurende de verhuisperiode. 
1. Wat is het actieplan van het college om alsnog een definitief postpunt te voorzien op de Grote Markt? 
2. Is het college bereid om een en ander aan te kaarten in een persoonlijk gesprek met BPost? 
3. Werd inmiddels nagedacht over een volwaardig alternatief? Zo ja, welk? 
Reccino Van Lommel-Vlaams Belang-28 augustus 2013 
  
24 f) 
Monument Franz Andelhof 
In een eerdere vraagstelling op 3 juni over het ‘verdwenen monument’ ter ere van Franz Andelhof werd door de 
schepen vooropgesteld dat men zou bekijken hoe het monument - dat overigens werd teruggevonden - opnieuw in 
ere zou kunnen hersteld worden. In principe was hij het daarmee dus eens. Omdat het dit jaar in december precies 
100 jaar geleden is dat de toondichter overleed, zou het passen om een en ander dit jaar nog te kunnen realiseren. 
1. In hoeverre heeft men een en ander ondertussen bekeken? 
2. Zal het overlijden van Franz Andelhof nog dit jaar herdacht worden en gekaderd worden in een passende hulde 
bij het heropgerichte monument?   
Paul Meeus-Vlaams Belang-28 augustus 2013 
  
24 g) 
Toekomst Handelsschool 
Turnhout is een onderwijsstad. We pakken er graag mee uit omdat er in onze stad een waaier van 
studiemogelijkheden en onderwijstypes wordt aangeboden. Nochtans wordt de toekomst van de Handelsschool 
dezer dagen in de wandelgangen wel eens omschreven als een ‘besparingsdossier’, waarbij het niet meer lijkt te 
gaan over het onderwijsaanbod en de mensen die er als leerling of leraar werkzaam zijn, maar wel over geld en 
investeringen in functie van een sputterend stadsbudget. 
  
1. Is de schepen van onderwijs van oordeel dat het organiseren van middelbaar onderwijs door de stad zelf een 
kerntaak is van een centrumstad als Turnhout? Zo ja, welke specifieke onderwijsklemtonen – zowel op het 
inhoudelijke als het organisatorische vlak – zullen er dan gelegd worden in het perspectief van de komende jaren? 
2. Omschrijft het college de problematiek rond de toekomst van de Handelsschool inderdaad als een 
‘besparingsdossier’? 
3. Staat dit dossier nog dit jaar op de politieke agenda? Zo ja, valt het te vrezen dat er dan opnieuw een 
ideologische belangenstrijd losbarst ten koste van een diepgaand inhoudelijk debat? 
4. Klopt in die zin het hardnekkige gerucht dat (een deel van) de N-VA-fractie ter zake reeds een voorakkoord 
zouden hebben met de sp.a met als finaliteit de overgang naar het gemeenschapsonderwijs?                                                      
5. Zullen de leerkrachten van de Handelsschool van nabij en structureel betrokken worden bij het bepalen van de 
toekomst van de school? Zo ja, hoe? 
6. Zal er daarnaast een objectieve studie komen van experten om de keuze(s) gemotiveerd te kunnen 
verantwoorden? 
7. Zal er ook in de schoot van de gemeenteraad een fundamenteel en gedegen debat ter zake kunnen 
plaatsvinden nog voor er definitieve keuzes worden gemaakt? 
Paul Meeus-Vlaams Belang-28 augustus 2013 
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24 h) 
Feestbussen 
Via de pers konden we vernemen dat de provincie Antwerpen stopt met het ondersteunen van de fuifbussen op 
oudejaarsavond. De voorbije jaren konden Turnhoutenaaars gratis gebruik maken van de bussen op 
oudejaarsavond en nieuwjaarsdag als ze hiervoor op voorhand tickets afhaalden bij de stedelijke diensten. Op 
deze manier konden vele jongeren (en minder jongeren) op een veilige manier thuis geraken nadat ze het nieuwe 
jaar feestelijk hadden ingezet. De Lijn betreurt het afhaken van de provincie in dit project. Gedeputeerde Lemmens 
stelde intussen zelf voor dat de gemeenten het project zouden voortzetten, maar de kostprijs zouden doorrekenen 
in de tickets.                                                                                                                                                           
Graag had ik dan ook een antwoord op volgende vragen: 
- Blijft de stad Turnhout het initiatief van de feestbussen op oudejaarsavond en nieuwjaarsdag ondersteunen? 
- Indien zo, is het de bedoeling dat deze bussen gratis blijven of wordt (een gedeelte van) de kostprijs 
doorgerekend in de tickets? 
Pierre Gladiné-DE Stadslijst-28 augustus 2013 
  
24 i) 
Beveiliging online catalogus van de bibliotheek 
Tijdens de gemeenteraad van 28 januari haalde ik reeds de gebrekkige beveiliging van de online catalogus van de 
Turnhoutse bibliotheek aan. Via het rijksregisternummer en de geboortedatum kon men immers de persoonlijke 
gegevens (adres, telefoon, mailadres) van elk lid eenvoudig controleren en zelfs betalende verrichtingen uitvoeren. 
Schepen Van Geirt antwoordde toen dat het probleem bekend was en zou verholpen worden met de introductie 
van de nieuwe site, waarbij een persoonlijke pincode noodzakelijk zou zijn om deze gegevens te kunnen 
raadplegen. De introductie vond in april plaats, een maand later dan de schepen eerder aankondigde, maar ik was 
alvast tevreden dat het probleem verholpen zou worden. 
  
Niets bleek echter minder waar. Op de nieuwe site verscheen immers de functie ‘mijn bibliotheek’, waarmee je 
online aan de slag kan. Inloggen kan via het rijksregisternummer en een paswoord, tenminste als je dit zelf 
manueel hebt gewijzigd. Standaard is de geboortedatum immers ingesteld als wachtwoord. Bij de introductie van 
het nieuwe systeem is het oude beveiligingslek met andere woorden gewoon overgenomen. Dit is te gek voor 
woorden.                                                                                                                                                         
Graag had ik dan ook een antwoord op volgende vragen: 
- Hoeveel individuele gebruikersaccounts  van ‘mijn bibliotheek’ werden er aangemaakt? 
- Hoeveel gebruikers wijzigden het standaardpaswoord (geboortedatum) inmiddels in een persoonlijk paswoord? 
- Waarom werd – ondanks eerdere beloften – geen gebruik gemaakt van een computergegenereerd 
paswoord/pincode, maar wel van de geboortedatum? 
- Bent u van oordeel dat de huidige inlogmogelijkheden voor ‘mijn bibliotheek’ conform zijn met artikel 16,§4 van de 
privacywet? 
Pierre Gladiné-DE Stadslijst-28 augustus 2013 
  
24 j) 
Afbakening betalende parkeerzone 
In Turnhout is de zone voor betalend parkeren de voorbije jaren regelmatig gewijzigd. Voor inwoners van onze stad 
is het vaak al niet duidelijk welke straten tot de betalende zone behoren, voor bezoekers is het vaak nog veel 
moeilijker. Dit leidt dan ook wel eens tot onaangename verrassingen. De betalende zone wordt immers afgebakend 
met (relatief kleine) borden aan de rand van de zone. 
  
In verschillende andere steden en gemeenten maakt men gebruik van een visuele markering op het wegdek om de 
betalende parkeerzone duidelijk af te baken. Graag zou ik dan ook willen weten of het college dergelijke maatregel 
overweegt om de afbakening van de betalende parkeerzone voor bezoekers duidelijker te maken? 
Pierre Gladiné-DE Stadslijst-28 augustus 2013 
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24 k) 
Bewegwijzering fietsroutenetwerk 
Verleden jaar werd de fietsbrug over het kanaal feestelijk geopend. Deze brug werkte een missing link weg in het 
lokaal en bovenlokaal fietsroutenetwerk. Tot onze grote verbazing wordt de nieuwe fietsbrug en de verbinding 
richting station echter nog nergens in het straatbeeld aangegeven. Straffer nog, wie komende vanuit het Bels Lijntje 
het fietsroutenetwerk naar het zuiden van de stad volgt, wordt over de fietsbrug geleid … om dan na een scherpe 
bocht over de onverharde zuidelijke kanaaldijk en de Wouwerstraat weer richting station te gaan. Onbegrijpelijk, 
wetende dat er een gloednieuw afgescheiden fietspad ligt tussen de fietsbrug en het station. Deze 
knooppuntborden werden overigens aangebracht nadat de fietsbrug en het fietspad richting station werden 
aangelegd. 
 Daarom volgende vragen: 
- Is er met de provincie reeds overleg geweest om de route tussen de fietsknooppunten 01 en 78 te verleggen 
langsheen het nieuwe fietspad tussen de fietsbrug en het station? Waarom maakt het fietsroutenetwerk geen 
gebruik van het nieuwe fietspad, maar wel van de zuidelijke kanaaldijk – die hiervoor eigenlijk niet voorzien is? 
- Is er bewegwijzering voorzien vanuit het centrum in de richting van de fietsbrug en omgekeerd? Zo ja, wanneer 
wordt deze voorzien? 
Pierre Gladiné-DE Stadslijst-28 augustus 2013 
  
24 l) 
Werken Zilverberkstraat en Leeuwerikstraat 
Mail van 7 juli 2013 aan schepen Peter Segers         
Luc Debondt-T.I.M.-28 augustus 2013 
  
25 m) 
Opstelling marktkramers tegenover de post 
Mail van 7 juli 2013 aan schepen Francis Stijnen 
Luc Debondt-T.I.M.-28 augustus 2013 
  
24 n)      
2 voetbalterreintjes in de Parkwijk 
Mail van 26 juli 2013 aan schepen Hannes Anaf 
Luc Debondt-T.I.M.-28 augustus 2013 
  
24 o) 
Consessie kantine De Leemshoeve 
Mail van 1 augustus 2013 aan schepen Hannes Anaf              
Luc Debondt-T.I.M.-28 augustus 2013 
  
24 p) 
Leegstaande woningen De Ark 
Mail van 1 augustus 2013 aan schepen Tom Versmissen 
Luc Debondt-T.I.M.-28 augustus 2013 
  
24 q) 
Zitbanken Wouwerstraat 
In het voorjaar 2013 heb ik aan de hand van een aantal foto’s dit probleem reeds gesignaleerd samen met nog een 
aantal andere problemen. Er is pas een reactie gekomen nadat tijdens de zomermaanden de buurtbewoners de 
pers onder handen genomen hebben. Het probleem is intussen opgelost en de bewoners kunnen nu genieten van 
de zitbanken. 
  
Je mag echter je hoofd niet draaien richting Koningin Elisabethlei want de woestenij naast de zitbanken ligt er nog 
meer verwilderd bij dan in het voorjaar. 
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Waarom kon dit stuk niet gelijktijdig opgeruimd worden ? 
  
Dienen de buurtbewoners ook hiervoor weer de pers in te schakelen om dit op te lossen? 
Luc Debondt-T.I.M.-28 augustus 2013 
  
24 r) 
Welke inspanning wil het bestuur doen voor de feestbussen op oudjaar? 
Volgens recente berichtgeving trekt het provinciebestuur zich terug uit het nochtans succesvolle feestbusproject en 
kijkt De Lijn naar de gemeentebesturen om het te redden en samen onze jongeren toch veilig 2014 in te loodsen. 
Dimitri Gevers-T.I.M.-28 augustus 2013 
  
24 s) 
Orde en netheid in de Parkwijk 
Enkele maanden geleden kondigde het college aan dat er sterk zou ingezet worden op orde en netheid in 
Turnhout. De Parkwijk wordt echter steeds meer overschaduwd door sluikstorters en de buurt lijkt zienderogen 
achteruit te gaan. 
1. Hoe verklaart het college dat er weinig of geen vuilbakken aanwezig zijn in de Parkwijk? Wat is de reden 
hiervan? 
2. Wat is de status van het plan dat werd uitgewerkt om sluikstorting tegen te gaan? 
3. Welke bijkomende acties zal het college ondernemen om de buurt net te houden? 
Reccino Van Lommel-Vlaams Belang-28 augustus 2013 
  
24 t) 
Kunnen er ook in de toekomst - zoals nu tijdens het laatste weekend van augustus het geval is - twee 
muziekevenementen doorgaan op hetzelfde moment? 
Guy Van Litsenborg-T.I.M.-28 augustus 2013 
  
24 u) 
Houding van het schepencollege i.v.m. het kunstendecreet? 
Vlaams minister voor cultuur Joke Schauvliege nodigde de VVSG, met de centrumsteden uit, om afspraken te 
verkennen met het oog op een complementair kunstenbeleid. Aanleiding was het alarm over de snoei in “het 
stedelijk budget” voor professionele kunstenorganisaties. De VVSG-delegatie stelde de minister gerust dat kunst 
en cultuur in de huidige omstandigheden niet gespaard wordt, maar ook niet wordt geviseerd. 
  
De delegatie benadrukte de verwevenheid en cross-overs tussen kunsten- en lokaal cultuurbeleid in de stedelijke 
context. Ze gaven ook aan dat de vrees van de sector dat de professionalisering bedreigd zou zijn, ten gevolge van 
de afschaffing van het sectorale cultuurbeleidsplan, in de feiten wordt tegengesproken. 
  
De minister gaf duiding bij wijziging van het kunstendecreet, met nieuwe omgangsregels tussen de Vlaamse 
overheid en lokale besturen. Betrokkenheid bij de opmaak van de strategische visienota en bilateraal overleg op 
ijkmomenten moeten volgens de minister het complementair beleid faciliteren. 
  
Turnhoutse situatie: 
  
Daar Turnhout een aantal sterke culturele spelers heeft zoals MOOOV (Open Doek), Het Gevolg, Ar-tur, Storm op 
Komst, Strip Turnhout (stripfestival), theater Stap,die steunen op middelen van de Vlaamse overheid, is het 
opvolgen van evoluties in de kunstensector voor het stedelijk weefsel een belangrijke taak voor de schepen van 
cultuur. 
Deze organisaties zijn naast ondermeer het klassiek verenigingsleven van fundamenteel belang voor het profiel en 
de sociale cohesie in onze stad. 
  
In een vorige legislatuur hebben we samen met collega schepenen uit centrumsteden – in de periode datde 
middelen voor “Het Gevolg” bedreigd waren - gepleit om naast de artistieke criteria in het kader van 
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cultuurspreiding eveneens de geografische spreiding over Vlaanderen (voornamelijk naar de kleinere 
centrumsteden) mee in ogenschouw te nemen bij de toekenning van Vlaamse subsidies. 
De verdeling van Vlaamse middelen voor dekunsten over bv. de provincie Provincie Antwerpen was erg uit balans: 
slechts 2,5% van deze middelenging naar het arrondissement Turnhout, terwijl 24,9% van de inwoners van 
deprovincie er wonen. 
  
Onze vragen aan de schepen van cultuur: 
-  Wordt deze materie vanuit de Turnhoutse context nauwgezet opgevolgd? 
-  Worden de standpunten zoals deze geformuleerd werden door VVSG ten aanzien van de minister ook door 
Turnhout onderschreven ? en staat dit in relatie tot eerdere verklaringen van de schepen ? 
-  Wil het college het standpunt van de geografische spreiding van kunstenorganisaties over de centrumsteden 
onderschrijven en met aandrang tijdens de overlegmomenten tussen de verschillende overheden bepleiten? 
Vanuit T.I.M. zijn we hier uitdrukkelijk voorstander van. 
Eric Vos-T.I.M.-28 augustus 2013 
  
24 v) 
Ontgrendelde dossiers ? 
Tijdens één van de interviews van de afgelopen zomerperiode, waar door een journalist gepeild werd naar de 
politieke situatie in Turnhout verklaart de Burgemeester dat er een hele reeks dossiers reeds “ontgrendeld” zijn. 
T.I.M. vraagt zich af wat er precies bedoeld wordt met ontgrendelen ? 
En graag vernemen we over welke specifieke dossiers dit gaat ? 
Eric Vos-T.I.M.-28 augustus 2013 
  
24 w) 
Wat met parkeerboetes uitgeschreven aan bewoner(s) van een nieuw aangelegde straat? 
  
Betreft: aflevering bewonerskaart(en) aan bewoners van Raamveld. 
  
Deze straat valt binnen de zone met betalend parkeren, wat automatisch betekent dat bewoners een 
bewonerskaart kunnen krijgen. 
De straat was aanvankelijk niet opgenomen in het software pakket van Apcoa, zodat men geen kaarten afleverde 
aan de bewoners. 
Het stadsbestuur corrigeerde het stratenplan t.o.v. Apcoa  en de bewoners van Raamveld kregen vervolgens 
melding dat men een bewonerskaart kon komen ophalen bij Apcoa. 
  
Een bewoner heeft vooraleer de kaarten afgeleverd konden worden een aantal boetes ontvangen van Apcoa. 
Mogelijk was dit geen alleenstaande situatie? 
  
In de loop van de maand mei 2013 hebben we de schepen hiervan op de hoogte gebracht. 
De vraag was of er een regeling uitgewerkt kon worden, voor het oneigenlijk beboeten van de bewoner(s). Men kon 
zich immers niet in orde stellen met de gangbare regeling. 
Ondanks de snelle ontvangstmelding van de schepen, toen we op 11 juni ll. naar de stand van zaken 
informeerde,hebben we nog geen antwoord ontvangen. 
  
Graag vernemen we of er ondertussen een procedure uitgewerkt werd, zodat bij de aanleg van nieuwe straten in 
een parkeerzone dergelijke situaties kunnen vermeden worden? 
  
Specifiek naar de situatie van de bewoner(s) Raamveld vernemen we graag hoe hiermee wordt omgegaan? 
Eric Vos-T.I.M.-28 augustus 2013 
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24 x) 
Gelukwensen aan het nieuwe Koningspaar! 
  
21 juli 2013: nationale feestdag, maar ook de aanstelling van onze kersverse Koning, Koning Filip. 
  
Naar aanleiding van deze gebeurtenis informeerde ik bij het schepencollege of er gelukwensen waren 
overgebracht vanuit de Stad Turnhout aan het koningspaar. 
Tevens informeerde ik of een uitnodiging werd gestuurd met het verzoek een bezoek te brengen aan onze Stad. 
Uit het antwoord dat ik terug mocht ontvangen, moest ik vaststellen dat er noch gelukwensen, noch een uitnodiging 
om onze stad te bezoeken overgemaakt werd. 
Het college meent dat een bezoek geen prioriteit is op dit ogenblik. 
Dit veraste me enigszins omdat waarnemend burgemeester Willy Van Geirt op de nationale feestdag 21 juli - nog 
vers in het geheugen - toch lovende woorden had voor de figuur van Koning Filip en dit ook persoonlijk publiek 
uitsprak. 
De leden van het koningshuis toonde de voorbije jaren meermaals interesse in onze Stad Turnhout en brachten 
regelmatig een bezoek. 
  
Enkele bezoeken van het Koningshuis aan de Stad Turnhout: 
  
*In het verleden bracht koningin Paola een spontaan bezoek aan het begijnhof, Bij afwezigheid van Burgemeester 
Hendrickx mocht toenmalig waarnemend burgemeester Stijnen haar ontvangen. 
*Op zaterdag 15 september 2007 was prinses Mathilde in Turnhout. Dit naar aanleiding van het openingsweekend 
van de Warande en de opening van het Turnhouts cultureel seizoen. Ze woonde er een voorstelling bij van het 
dansgezelschap Rosas. Het cultuurcentrum De Warande, vierde dat jaar haar 35e verjaardag. 
 * Op 13 februari 2012 bracht Princes Mathilde en Prins Filip een bezoek aan het Sint Pieters instituut in 
Zevendonk. Dit voor de 280 leerlingen van de vrije basisschool Sint-Pieter, het was een heuglijke dag, want Prins 
Filip en Prinses Mathilde kwamen zich persoonlijk vergewissen van het anti-pestproject BLOOS. 
* Op woensdag 9 mei 2012 in het jaar van cultuurstad van Vlaanderen en voor de 800ste verjaardag van haar 
stadsrechten had de Stad Turnhout hoog bezoek! Prins Filip en Prinses Mathilde waren op bezoek in onze stad. 
Daarbij werd er ook tijd uitgetrokken om de inwoners te ontmoeten. 
* Zeer recent kreeg onze stad nog prinselijk bezoek. Prins Laurent en prinses Claire brachten een bezoek aan de 
tentoonstelling ‘Weg van Vlaanderen’ in cultuurcentrum De Warande in Turnhout. Waarnemend burgemeester 
Willy Van Geirt verwelkomde het prinsenpaar. 
Ik denk te mogen stellen dat de betrokkenheid van het koningshuis en de Stad Turnhout toch groot genoeg zijn 
zodat gelukwensen hier wel op zijn plaats waren geweest. 
Daarom zouden wij het op prijs stellen alsnog vanuit de Stad Turnhout de gelukwensen aan het nieuwe 
koningspaar over te maken. 
Graag de mening van het Schepencollege hieromtrent. 
Peter Roes-T.I.M.-28 augustus 2013 

4 Besloten zitting 

1 
Disponibiliteitstelling wegens ziekte van een beroepsbrandweerkorporaal 
  
2. 
Ambtshalve oppensioenstelling van een medewerker 


